
Svar interpellation:

“VAD HÄNDER MED UTVECKLINGEN AV GAMLA LINKÖPING?”

Johan Thorén (L) har i en interpellation ställt ett antal frågor till mig, här följer mina svar:

Kommer styret att, enligt tidigare beslutad inriktning, göra några satsningar för att
lyfta Gamla Linköping som besöksmål och mötesplats för Linköpingsborna?
Att lyfta Gamla Linköping är en fråga som vi jobbar med. Exempelvis kommer vi nästa år att
producera en ny museimiljö i folkets park-området i samverkan med Tage
Danielsson-sällskapet, samt en digital guidning i Tages fotspår.

Hur har arbetet gått med att ta fram den gemensamma planen för platsutveckling av
Gamla Linköping?
Arbetet med hållbar platsutveckling och framtagande av en handlingsplan har pågått under
hela 2023 enligt plan. Planen har tagits fram i samverkan mellan de kommunala aktörer som
finns i och kring Gamla Linköping, och i tät dialog med företagarna i området.

Hur arbetar styret idag med externa aktörer för att utveckla Gamla Linköping?
Gamla Linköping samarbetar med en mängd olika aktörer, framförallt inom evenemang.
Andra exempel är Chopp event (familjeteater) och Linköpings guideklubb (höstlovsaktivitet).
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